
 

 

Referat af bestyrelsesmøde onsdag d. 18/4-23 i Nordre klubhus. 

 
 

Til stede:  Dorte Kjerulf (DK), Hans Borgstrøm (HB), Asbjørn Jørgensen (AJ), 
Sten Emborg (SE), Daniel Bred (DB), Jonas Thing (JT), Morten Petersen (MP), 

Henrik Sengeløv (HS), formand, referent. 
Fraværende: Iben Augustesen (IA), Emilie Dresler (ED), Tony Jørgensen (TJ). 

 

Dagsorden 
 

1. Konstituering af bestyrelsen 
a. Bestyrelsen konstituerede sig iht valg ved GF, og tog en 

præsentationsrunde. 
2. Opfølgning på GF 2023 

a. Plan vedtaget på GF 2023 skal iværksættes; Nye pæle til alle broer 
(fraset 5&6, der er udført). Finn og Hans går videre med tilbud, 

som første punkt har Hans aftale med EL-leverandør for et 
detaljeret tilbud samt tidshorisont.  

b. Vedr. EL: Installationerne er aktuelt ikke godkendte iht 
sikkerhedsstyrelsens krav. Der mangler relæer og ledninger ligger 

ubeskyttet monteret med ledningssøm. CC har indhentet et tilbud 
hvor alt kan lovliggøres for 50 tkr ex moms (obs bro 9 skal med). 

Der blev talt imod at ofre penge på et system der står til 

udskiftning, omvendt talte HS for at det var uansvarligt at gå 
sommersæsonen i møde med farlige installationer. Det blev 

vedtaget at HB melder tilbage fra møde i næste uge om 
tidshorisonten for ny el, som muligvis kan være kort. Plan herefter. 

c. Når den praktiske plan for gennemførelse af renovering foreligger, 
skal havnefoged (CC) involveres sammen med ”brofrivillige” mhp 

planlægning i god tid. 
d. By&Havn skal kontaktes mhp udfærdigelse af nye kontrakter (HS) 

3. Akutte tiltag 
a. Bro 9 og 4 er løse, Jean har bestilt og vil montere midlertidige 

kæder. 
4. Leje af J70 nr. 2 (2 bilag) 

a. Forespørgslen fra Sportsgruppen blev drøftet, og det blev vedtaget 
at fastholde at vi ikke vil genoptage lejekontrakten af J70 nr. 2. HS 

melder tilbage. 

5. Konflikt om medlems deltagelse på Sejlerskolen 
a. Der sendes mail til pågældende (HS), og inviteres til partshøring 

ved AJ og IA. 
6. Evt. 

a. Et medlem har ikke betalt restance trods mange henvendelser. 
Hvis ikke den seneste fris overholdes (21/4-23), sendes til incasso. 

b. HJ orienterede at der er planlagt arbejdsdag på landpladsen          
d. 11/5-23. 



 

 

c. Stiger fra Tryg er ankommet og skal monteres, DK kontakter CC. 

d. For afstemning af praktiske opgaver inviteres CC til næste møde 
(HS). 

e. Der mangler plastickapper på pæle på bro 9. DB vil søge lokal 
hjælp på bro 9, AJ kan evt. hjælpe med at bestille rør hjem. 

 

 

Næste møder: 

  

• Bestyrelsesmøde onsdag d. 24/5-23 i klubhuset, Kalkbrænderihavnen, 

JT søger for forplejning 

• Bestyrelsesmøde onsdag d. 14/6-23 i klubhuset, Kalkbrænderihavnen, 

AJ sørger for noget til grillen, da det også er sommerferie kick-off møde. 

  

 
København, 21/4-23 

Henrik Sengeløv 
Formand, referent 

 

 


